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Mødedato:  25-04-2019 
 

Mødested:   Klubhuset SVINØ BÅDELAUG 
 

Mødedeltager: Bjarne Schjødtz, Bruno Pedersen, Gert Yndigegn,  
  Henrik Christensen og Lars Christensen. 
 

Dagsorden: 
 

1. Medlemmer. 

2. Økonomi. 

3. Bygninger, opholdsarealer, p-plads og havneanlæg. 

4. Aktiviteter. 

5. Status på igangværende opgaver. 

6. Eventuelt. 

7. Godkendelse af referat, ved oplæsning af kladde. 

 

Referat: 
Ad pkt. 1: 

1-0. Vi er nu igen 160 medlemmer i klubben og lukker for nye medlemmer, til vi modtager 

udmeldinger. 

 
 

1-1. Vi gør opmærksom på at vi/bestyrelsen er meget modtagelige for nye tiltag, ting der 

måske skal ændres, informationer osv.….Vi vil bede jer medlemmer om at komme 

med jeres informationer pr. mail, ligge en seddel i postkassen for havnepenge, eller 

at møde op til vores bestyrelsesmøder og deltage i pkt. 1.  

FYI:  

medlemmer med info til bestyrelsen osv…er meget velkommen til at deltage i pkt. 1. 

MEN KUN I PKT. 1.! 

 

Ad pkt. 2: 

 

2-0. Gennemgang af udgiftsbilag, alle bilag er godkendt af BS og BP, kvitteres med deres 

underskrift på bilag. 

 

Ad pkt. 3: 

3-0. Vi er i gang med et nyt oplæg på markise til terrasse ved bro 1. 

 

Ad pkt. 4: 

4-0. Palle (fest-udvalget) deltog i starten af mødet og div. aktiviteter for sæsonen blev 

gennemgået. 
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4-1. Vi arbejder på af samle medlemmer sammen til en tur til Albani.  

Følg med på vores facebook side og opslag i klubben. BS har gentagende gange 

forsøgt kontakt til Albani, indtil nu uden hæld. 

 

Ad pkt. 5: 

5-0. Info folder til nye medlemmer, oplæg er godkendt, vi afventer den færdige folder fra 

Palle Andersen. 

 

5-1. Opdateringer af vores vedtægter (GY tovholder) 

 
5-2. Kursus / info aften for brug af vores hjertestarter, bliver afholdt i venter sæsonen   

(BP tovholder) 

 
5-3. Vi arbejder stadig på en løsning ang. videoovervågning, i første omgang har vi fået 

afslag på vores ansøgning fra Fyns politi, vi undersøger mulighederne for at anke 

deres afgørelse. (LC tovholder) 

 

5-4. Udskiftning af bølgebryder/værn ved brohoved 1, og udskiftning af pæl ved brohoved 

2. (BS og HC tovholder) 

 

Ad pkt. 6: 

6-0. Vi gør vores medlemmer opmærksomme på, at i tidsrummet kl. 20.00 til 21.00 når 

der er bestyrelsesmøde er klubhuset lukket.! 

6-1.      Vi har fremsendt høringssvar til miljøstyrelsen, hvor vi ydre vores utilfredshed                                         
            med lukning af gamborgfjord maj - juni 2020..! 

 

 

Ad pkt. 7: 

7-0. Referat er godkendte. 

 

Referent: Lars Christensen. 


